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Hermed sendes foreløbig besvarelse af spørgsmål nr. 170 (Alm. del), som 

Folketingets Retsudvalg har stillet til justitsministeren den 28. oktober 2020. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF). 
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Spørgsmål nr. 170 (Alm. del) fra Folketingets Retsudvalg: 

 

”Vil ministeren kommentere henvendelsen af 18/10-20 fra John 

Helmer, jf. REU alm. del – bilag 44, og særligt redegøre for 

praksis for retsplejelovens regler, og hvor mange gange der over 

de seneste 5 år er givet et advokatpålæg i henhold til retspleje-

lovens § 259, stk. 2?” 

 

Svar: 

 

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet anmodet Dom-

stolsstyrelsen om et bidrag.  

 

Domstolsstyrelsen har over for Justitsministeriet oplyst, at styrelsen til brug 

for udarbejdelsen af bidraget har iværksat en høring af en række udvalgte 

retter, som vil skulle tilvejebringe oplysninger om praksis om advokatpå-

læg. Styrelsen er derfor forsinket med bidraget.  

 

Det er Justitsministeriets forventning, at ministeriet vil kunne vende tilbage 

over for Folketingets Retsudvalg med en endelig besvarelse af spørgsmålet 

i december 2020. 

 

 


